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3. Γράψε τη σωστή κατάληξη         ή            στο τέλος της λέξης. 

 

4. Διάβασε τις προτάσεις και συμπλήρωσε με το ρήμα που 
ταιριάζει. 
 

Η αγελάδα  ................................. χόρτα. 

Ο  δάσκαλος  ........................... ένα βιβλίο. 

Ο κηπουρός ......................... τον κήπο. 

Η μαμά ..................................  φαγητό.  

Ο παππούς ....................................... εφημερίδα. 

Ο μαθητής ...............................  στο τετράδιο του. 

 

5. Γράψε προτασούλες με το ρήμα που είναι στην αρχή.  

τρέχει:_________________________________________________
_______________________________________________________ 

ποτίζει:________________________________________________
_______________________________________________________ 

 

βλέπ __ 

λίμν __ 

θυμών __ 

 

μιλά __ 

ζάχαρ __ 

στάσ __ 

 

ποτίζ __ 

ζών __ 

ακού __ 

 

Ελέν __ 

γράφ __ 

οθόν __ 

Να θυμάσαι, οι 
λεξούλες που μας 

δείχνουν πως κάποιος 
κάνει κάτι γράφονται 

με –-ει στο τέλος. 

Όνομα: __________________________________ 

η ει 


